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Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes  házszabályi  rendelkezésekről  szóló 10/2014.  (II.  24.)  OGY határozat  2.  melléklet  45.
pontjában  foglaltak  megvalósulása  érdekében  mellékelten  megküldöm  Kocsis-Cake  Olivio
(Párbeszéd) országgyűlési képviselő "Miért fontosabb a lakiteleki élményközpont, mint a Velencei-
tó megmentése?" című, K/16862. számú írásbeli választ igénylő kérdésére adott válaszomat.

Budapest, 2021. augusztus 23.
                                                                       Tisztelettel:
                                                                                                Orbán Balázs



 
 
Címzett: Kocsis-Cake Olivio (Párbeszéd)
Benyújtó: Dr. Orbán Balázs, Miniszterelnökség államtitkára 

Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a Gulyás Gergely
miniszter  úrhoz benyújtott, "Miért  fontosabb  a  lakiteleki  élményközpont,  mint  a  Velencei-tó
megmentése?" című, K/16862. számú írásbeli kérdésére – a miniszter úr megbízásából – az alábbi
választ adom.

Tájékoztatom Képviselő Urat, hogy a Velencei-tó kiemelten fontos a Kormány számára, ezért is
valósult meg például 14 milliárd forint értékű fejlesztés keretében a tó elavult, rossz állapotban lévő
partfalának rehabilitációja, illetve az elmúlt években a Kormány ezért támogatott 136 turisztikai
projektet a Velencei-tó körül. Ahogyan pedig Képviselő Úr K/16855. számú írásbeli kérdésére adott
válaszomban is jeleztem, a Kormány kész támogatni a Velencei-tavat érintő, az ivóvíz biztosítási,
árvízvédelmi és az öntözési szempontokra is reflektáló, átfogó és komplex megközelítésű tervet,
amelynek előkészítése több szakmai szervezet és szakértő bevonásával már folyamatban van.
 
Tájékoztatom továbbá Képviselő Urat, hogy a Kormány 2013-ban határozott úgy, hogy támogatja a
Lakitelek Népfőiskola fejlesztését, amellyel mára létrejött a Hungarikum Liget, a Népfőiskola pedig
a Népfőiskolai  Hálózat központjaként  szervezi és irányítja  a  hálózatba tartozó Kárpát-medencei
népfőiskolákat. A Hungarikum Liget többek között konferenciaközpontot, termálfürdőt, lovasoktató
központot  és  szálláshelyeket  foglal  magába,  amely  egyaránt  kiváló  helyszín  rendezvények,
konferenciák,  szabadegyetemek  megtartására,  valamint  gyerektáborok  és  családi  nyaralások
szervezésére.  Ezen  beruházások  2023  elejére  teljesen  befejeződnek,  az  ezekhez  kapcsolódó,
kérdésében említett 30 milliárd forintos kiadás így nem most jelentkezett, hanem összesen tíz év
fejlesztéseit fedik le.
 
A lakiteleki térség fejlődését, kulturális gyarapodását támogató beruházások, valamint a Velencei-
tóhoz  köthető  vízügyi  intézkedések  nem  egymást  kizáró,  hanem  egymás  mellett  létrejövő
fejlesztések.  A  kérdésében  kiemelt  két  ügyet  jellegükből  adódóan  nem  is  lehet  egymással
összehasonlítani  vagy  azok  között  fontossági  sorrendet  felállítani.  Ennek  felvetése  éppen  ezért
nemcsak észszerűtlen, de mert ezen fejlesztések mind regionálisan, mind országos szinten rendkívül
előremutatóak, meglehetősen demagóg próbálkozás is.
 
Budapest, 2021. augusztus 23.
                                                                       Tisztelettel:
                                                                                                Orbán Balázs
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